
Referat nummer 3-2010
Møte på Gardermoen, 10.04.10 klokken 0900 til 1130
Deltakere: Arne Løland, Bjørn Wæhre, Grete Olavessen, Torill Johannessen, 
Hilde Heggen og Trude Holmen.
Frafall: Ann-Kristin Bakkebø, Ann Kristin Stordal
Sak Ansv
18-10 Godkjenning av innkalling og forslag til saksliste
Vedtak OK

19-10 Godkjenning av referat fra forrige møte
Vedtak Må gjøres på neste møte.

20-10 Avlsrådets orientering om sitt standpunkt i forbindelse med Retinopati.

Vedtak Styret går inn for avlsrådets anbefaling vedrørende retinopati der man langt på vei 
likestiller dette med PRA.

21-10 Sheltibovandrepremie.
Vedtak Søknaden om å sette opp ny vandrepremie imøtekommes og neste vanderepremie 

går da under navnet Croft.
22-10 Eventuelt
Vedtak Vi gjennomgår klubbens tilganger etter GF, passordskifte vurderes der passordet 

har vært uendret en periode.

Klubbkontakt Østfold: Vi forespør en aktuell kandidat.

Midnattsolutstillingen blir det søkt om i 2011, for å få nok inntekter ber vi med 
Collien.

Dommerkonferansen: Vi setter en dato neste styremøte.

Miljøtiltak lotteri kan gjerne settes i gang. Det kan evt dekke tiltak som 
oppdretterkonferanser og andre kostbare ting vi ønsker å arrangere til rasens beste 
i fremtiden. Vi ber medlemmene om forslag til tiltak.

Referent: Trude Holmen 16.04.2010


